
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének  
2019. szeptember 26-án - csütörtökön - de. 07,30 órakor megtartott  
n y i l v á n o s   üléséről. 
 
A képviselő-testület ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal 
Díszterme 
 
Jelen vannak a képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor polgármester, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Nagyné Juhász Krisztina, Papp Gáborné, 
Tóth Imre, Dr. Éles András, Kovács Zsolt, Bódi Judit képviselők 
 
A képviselő-testületi ülésről távol maradt: Szabóné Marth Éva képviselő 
 
A képviselő-testületi ülésen részt vett még: Dr. Csiszár Imre alpolgármester 
 
A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Maginé dr. Csirke Erzsébet 
aljegyző, Dr. Szombati Ágnes önkormányzati és igazgatási irodavezető, Kiss György 
közgazdasági irodavezető, Csegöldiné Tóth Erzsébet adóügyi csoportvezető, Pálócziné 
Tóth Mária költségvetési csoportvezető, Dr. Makai Krisztina jegyzőkönyvvezető, Jenei 
László informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen voltak még: 
 
a 2.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
a 3.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
 
az 5.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
 
a 6.) - 7.) napirendi pontok 
tárgyalásánál: 
a 8.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
a 9.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
 

Dér Balázsné Dobi Inci, a Kőrösi Csoma Sándor 
Református Gimnázium igazgatója  
Radványi Csaba, a Református Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni 
Tagintézménye tagintézmény-vezetője 
Dr. Balogh Andrea Éva, a Hajdú-Bihar Megyei 
Kormányhivatal Hajdúböszörményi Járási Hivatal 
Népegészségügyi Osztály osztályvezetője  
Gyüre Anikó, a Hajdúnánási Óvoda 
intézményvezetője 
Baráthné Megellai Erzsébet, a Szalay János 
Rendelőintézet intézményvezetője 
Bálint Gergely, a Horwath HTL Kft. képviselője, Dr. 
Horváth Tibor Gergely úr, Gélák Pál, a Hajdúnánási 
Holding Zrt. vezérigazgatója 

a 10.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 

Darócziné Bordás Andrea, a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténti Gyűjtemény 
intézményvezetője 

a 11.) – 12.) napirendi pontok 
tárgyalásánál: 
 

Berkes Anikó, a Gazdasági Ellátó Intézmény 
igazgatója 
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A képviselő-testületi ülésen részt vett még a Hajdúnánási Televízió három munkatársa. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
megjelenteket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 9 fő jelenlétével 
határozatképes, és azt megnyitotta.  
 
A meghívott vendégekre tekintettel a 6.) - 13.) napirendi pontokat egymást követően, a 
Polgármesteri jelentést követően javasolta megtárgyalni.  
 
A meghívó szerinti 17.) napirendi pontot a meghívott vendégek érkezésekor javasolta 
megtárgyalni. 
 
Ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát a meghívóban javasolt napirendek, 
illetve az általa elmondott javaslatok elfogadása tárgyában. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 9 igen 
szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
 

Napirendi pontok: 
 

1.) Polgármesteri jelentés 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
2.) Tájékoztató a Kőrösi Csoma Sándor Református Gimnázium (4080 

Hajdúnánás, Bocskai u. 29. szám) 2018-2019. évi tevékenységéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
3.) Beszámoló a Református Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 

Debreceni Tagintézményének (4026 Debrecen, Bartha Boldizsár u. 9. szám) a 
Hajdúnánási Óvodában 2018-2019. tanévben végzett munkájáról  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
4.) Tájékoztató a Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és 

Kollégium (4080 Hajdúnánás, Óvoda utca 2-10. szám) 2018-2019. évi 
tevékenységéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
5.) Tájékoztató Hajdúnánás város lakosságának egészségügyi állapotáról  

Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

6.) Beszámoló a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) 
2018/2019. nevelési évben végzett tevékenységéről   
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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7.) Előterjesztés a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) 
egyes csoportjainak létszámbővítéséről  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

8.) Beszámoló Szalay János Rendelőintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. 
szám); a gyermekorvosi és felnőtt háziorvosi, és fogorvosi feladatokat ellátó 
egészségügyi szolgáltatók, valamint a központi orvosi ügyeleti feladatok 
ellátásával megbízott Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú 
Nonprofit Kft. (4031 Debrecen, István u. 6. szám) 2018. évi munkájáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
9.) Előterjesztés a Hajdúnánási Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójáról, előzetes 

projekt költségvetéséről és pénzügyi előrejelzéseiről készült tanulmányról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester    
                                             

10.) Előterjesztés a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 
Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
11.) Beszámoló az önkormányzat 2019. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
12.) Előterjesztés az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II. 28.) 

Önkormányzati Rendelet módosításáról   
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
13.) Előterjesztés a közterületi térfigyelő rendszerről szóló 17/2016. (III. 31.) 

Önkormányzati Rendelet módosításáról  
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
14.) Beszámoló a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális, Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport, Pénzügyi és 
Ügyrendi, valamint Városfejlesztési Bizottságainak 2018. szeptember - 2019. 
augusztus között végzett munkájáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

15.) Előterjesztés a fiatalok ösztönző támogatásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

16.) Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2020. évi fordulójához történő csatlakozásról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

17.) Előterjesztés a gimnáziumi továbbképzésben továbbtanuló tehetséges diákok 
támogatására vonatkozó ösztöndíjpályázattal kapcsolatosan beérkezett 
pályázatok elbírálásáról 

         Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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18.) Előterjesztés kivett saját használatú út (kisköz) felajánlásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
19.) Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlan forgalmi értékének 

jóváhagyásáról és a vételár megállapításáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
20.) Előterjesztés önkormányzati tulajdonú üres ingatlanok értékesítéséről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
21.) Előterjesztés határozott időtartamra, szociális jelleggel bérbe adott 

önkormányzati tulajdonú lakások bérleti szerződésének meghosszabbításáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
22.)  Körkérdés 

 
Ezek után jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért javaslatot. 
 
(Buczkó József képviselő úr megérkezett, így a testület 10 fővel folytatta tovább a 
munkáját.) 
 
Papp Gáborné képviselő asszony jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv-hitelesítést. 
 
(A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület Papp Gáborné képviselő asszonyt, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt  
10 igen szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
ELSŐ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Polgármesteri jelentés  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
Szólláth Tibor polgármester úr nagy tisztelettel megköszönte az elmúlt 5 évi munkáját 
és együttműködését a képviselő-testület tagjainak. Elmondta, hogy bízik abban, hogy 
ennek a rendkívüli ciklusnak sok szép pillanatára emlékeznek majd vissza a jövőben. 
Születésnapja alkalmából köszöntötte Dr. Csiszár Imre alpolgármester urat. Jelezte, 
hogy az ülés végén már valószínűleg nem lesz jelen egyéb elfoglaltsága miatt. 
Kiegészítette a polgármesteri jelentést azzal, hogy gratulált Buczkó József képviselő 
úrnak, aki augusztus 20-a alkalmából Magyar Arany Érdemkereszt kitüntetést kapott. 
Hozzátette, hogy a hosszú nyári időszak nem volt eseménytelen, több rendkívüli 
testületi ülésre sor került. Megkérdezte, hogy a jelentéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy az augusztusban tartott képviselő-
testületi ülés időpontját többszöri egyeztetést követően sem sikerült úgy alakítani, hogy 
az számára megfelelő legyen. Megkérdezte, hogy nem tévedésből fogadták-e el a 
képviselő-testület akkor jelen lévő tagjai a víz és szennyvízzel kapcsolatos gördülő terv 
határozatot. Véleménye szerint valótlan adatok kerültek az előterjesztésbe, amivel 
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valakik megtévesztették a képviselő-testület tagjait. Elmondta, hogy nem tartja igaznak 
azt, hogy egy új kút fúrásához nincs meg a fedezet. Másik kérdése az volt, hogy a 
Bocskai utca 98. szám alatti lakásotthon mikor lesz átadva, ugyanis a város honlapján 
nincsen erre vonatkozó adat. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az említett napirend elfogadásánál 
nem történt tévedés. A gördülő fejlesztési tervet a képviselő-testület javasolja, és fogadja 
el, továbbá pénzügyi keretet kell hozzá biztosítani, amihez megvan a forrás. A TRV Zrt. 
valósítja meg a fejlesztési terveket, és az ezekhez szükséges források számukra 
biztosítottak. 
Elmondta, hogy a Bocskai utca 98. szám alatt lakásotthon nem épül. Azon a címen 
Fecskeotthon épül, aminek a kivitelezése a terveknek megfelelően zajlik. A pályázat az 
épület belső munkálataira és kialakítására szól, az épület külső felújítása nem képezi a 
pályázat részét, az a közfoglalkoztatási program és az önkormányzat lakásalapja 
keretében valósul meg. A lakásokra több, mint 40 jelentkező van, az ő értesítésük már 
megtörtént. Jelenlegi állás szerint az épület októberben el tud készülni.  
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy véleménye szerint Szólláth Tibor 
polgármester úr válaszai ezer sebből véreznek. A gördülő terv határozatában nincs 
benne, hogy a képviselő-testület elkötelezte magát kút fúrására. Meglátása szerint 
felelősen gondolkodó városi vezetőknek előre kell gondolkodniuk, hogy ne legyen 
szükség nyári időszakban vízkorlátozásra. Debrecen és Hajdúnánás között létrejött egy 
olyan megállapodás, amiről a képviselő-testület ellenzéki tagjai nem tudtak, erre az 
eseményre meghívást sem kaptak. Bocsánatot kért a Fecskeotthon pontatlan 
megnevezéséért. A Fecskeotthonnal kapcsolatos tájékoztatás, információ megosztását 
továbbra is hiányolja a város honlapján. Fenntartását fejezte ki arra nézve, hogy a 
polgármester úr emberként kezeli-e a testület ellenzéki tagjait. 
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy a Dr. Éles András képviselő úr által 
elmondottakra szeretne reagálni. A jelenleg a Fecskeotthonban folyó munkálatok 
kivitelezőjét közbeszerzési eljárás során választotta ki a testület, így értelemszerűen van 
tudomása a képviselő-testület tagjainak a költségekről, a határidőkről. A közbeszerzési 
eljárásokban eddig sem ad hoc jelleggel került sor bármilyen hosszabbításra. Hozzátette, 
hogy a város honlapján a pályázati rendszer teljes egészében megtalálható volt,  
43 pályázat érkezett, és minden pályázó megkapta a tájékoztatást arról, hogy pályázata 
befogadásra került, az elbírálás folyamatban van, és döntés előreláthatóan az októberi 
képviselő-testületi ülésen várható. Tehát nem fedi a valóságot az, hogy erről semmilyen 
információ nincsen. A kivitelező is folyamatosan publikálja az említett online felületen 
a munka haladását. Az ütemezés tekintetében az önkormányzat érdekeit képviselő 
műszaki ellenőr álláspontja szerint a munkák megfelelő ütemben és minőségben 
haladnak. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy az első napirendi pontban értelmezése 
szerint kinyilatkoztattuk azt a szándékunkat, hogy meg kívánjuk oldani Hajdúnánáson a 
stabil vízellátást, hogy a következő évben ne járjon Hajdúnánás lakossága úgy, mint 
ebben az évben, hogy vízkorlátozást kellett bevezetni. Polgármester úr elmondása 
alapján van rá forrás, és el fog indulni ez a munka, hiszen a fő cél az, hogy Hajdúnánáson 
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a vízellátás rendben legyen. Meglepődését fejezte ki a nyitómondatok miatt, és az elmúlt 
5 évvel kapcsolatban elmondta, hogy ez valóban hosszú időszak volt. Elmondta, hogy 
nagyon sok eredményt elért ez a képviselő-testület, a közös célok eléréséhez mindenki 
szavazata és hozzájárulása kellett. Mindenkinek jó egészséget kívánt, és határozottan 
kijelentette, hogy október 14-én is fel fog kelni a nap. Továbbá mindenkinek azt kívánta, 
hogy aznap is tudjanak egymás szemébe nézni, és egymásnak mosolyogva köszönni, 
hiszen ez fontos. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy tekintettel a képviselői múltjára, a 
gördülő tervről és a fejlesztésekről Dr. Éles András képviselő úrnak több információval 
kellene rendelkeznie. Bízik a kút fúrásának megvalósulásában. Megerősítette a Dr. Kiss 
Imre jegyző úr által elmondottakat, hiszen valamennyi fejlesztésről tartottak testületi 
tájékoztatást. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy tisztázni szeretné, hogy az ellenzék nem 
támogatja polgármester urat azzal, hogy nem indít polgármester jelöltet. Elképzeléseiket 
nem itt kívánja kifejteni. Elmondta, hogy mindenkinek szíve joga, kit támogat. 
 
Mivel a Polgármesteri jelentéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a Polgármesteri jelentés  
I. és II. fejezeteiről. 
 
(A szavazásokban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés I. fejezetét 9 igen szavazattal és 
1 tartózkodással (Dr. Éles András) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés II. fejezetét 9 igen szavazattal és 
1 tartózkodással (Dr. Éles András) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Tájékoztató a Kőrösi Csoma 
Sándor Református Gimnázium (4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 29. szám) 2018-2019. 
évi tevékenységéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A tájékoztatót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; 
az Egészségügyi és Szociális; és a Városfejlesztési Bizottságok a tájékoztató határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület 2019. évi 
munkaterve alapján a Kőrösi Csoma Sándor Református Gimnázium igazgatója 
elkészítette a köznevelési intézmény 2018-2019. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatóját. 
 
Megkérdezte, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
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Dér Balázsné Dobi Inci igazgató asszony megköszönte a képviselő-testület segítő 
támogatását, nem kívánta kiegészíteni a tájékoztatót. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, hogy igazolódni látszik az, hogy 
alaptalanok voltak az eredmények alakulásával és a tanulók létszámával kapcsolatosan 
felmerült aggodalmak amiatt, hogy egyházi fenntartású intézményként működnek, 
immár negyedik éve. A tájékoztató is ezt támasztja alá, hiszen igen jók az átlagok és 
szépek az eredmények, a mutatószámok. Magas színvonalú oktatómunka, és jól 
felkészült diákok jellemzik a gimnáziumot, amihez gratulált, és további sikereket kívánt. 
A továbbtanuló hajdúnánási fiatalokat a gimnázium választására bíztatta. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy ne csak a Kőrösit, hanem a Csihát is 
válasszák a hajdúnánási továbbtanulók. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szeretettel gratulált az elért kiváló 
eredményekhez, és megköszönte a diákok és oktatók munkáját. Kiemelte a végzős 
osztályokban az állami nyelvvizsgák 90 % feletti mutatóját, és az elmúlt évben az 
egészségügyi felsőoktatást választó diákok számát. 
 
Bódi Judit képviselő asszony köszönetét fejezte ki, és elmondta, hogy a hatosztályos 
gimnáziumban az idén két osztály indult, ami számára a gimnázium dicsérete, az 
általános iskolák tekintetében viszont ezt szégyennek tartja. Bízik benne, hogy a 
gimnáziumban jó kezekbe kerülnek a diákok. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr nagy tisztelettel megköszönte a tájékoztatót, és az 
intézmény vezetésének és fenntartójának az önkormányzattal kialakított 
együttműködését. Gratulált az elért eredményekhez, és elmondta, hogy jó döntést hoztak 
4 éve, hiszen a gimnázium megerősödött. Egyetértését fejezte ki Dr. Éles András 
képviselő úr azon véleményével, hogy mind a Kőrösit, mind a Csihát válasszák a 
továbbtanuló diákok, azzal árnyalva, hogy a lényeg nem az, melyik intézményt 
választják a továbbtanulók, hanem az, hogy Hajdúnánáson maradjanak.  
 
Mivel a tájékoztatóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a tájékoztató határozati 
javaslatáról.  
 
(A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Kőrösi Csoma Sándor Református Gimnázium (4080 
Hajdúnánás, Bocskai u. 29. szám) 2018-2019. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 
határozati javaslatát 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
193/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma Sándor 
Református Gimnázium (4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 29.) 2018-2019. évi 
tevékenységéről szóló tájékoztatóját megismerte és azt elfogadja. 
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A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Kőrösi Csoma 
Sándor Református Gimnázium alkalmazottainak.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy Dér Balázsné Dobi Inci, a Kőrösi Csoma Sándor 
Református Gimnázium igazgatójának értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 

 
 

                                                                                              Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

(Dér Balázsné Dobi Inci igazgató asszony ezt követően távozott a képviselő-testületi 
ülésről.) 

 
HARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a Református 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni Tagintézményének 
(4026 Debrecen, Bartha Boldizsár u. 9. szám) a Hajdúnánási Óvodában 2018-2019. 
tanévben végzett munkájáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
A beszámolót tárgyaló Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság a beszámoló 
határozati javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a meghívott vendégre tekintettel a 
képviselő-testület által 4. napirendi pontként elfogadott napirend előbb kerül 
megtárgyalásra. Összegzésében elmondta, hogy a testület 2019. évi munkaterve alapján 
a Református Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni 
Tagintézményének vezetője elkészítette a Hajdúnánási Óvodában végzett 
tevékenységükkel kapcsolatos beszámolót. 
Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Radványi Csaba tagintézmény-vezető kiemelte kollégái lelkesedését, szakmai 
hozzáértését, megköszönte munkájukat. Megköszönte a kifogástalan és magas szintű 
együttműködést a Hajdúnánási Óvodával. Nem kívánt a beszámolóhoz további 
kiegészítést tenni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte az intézmény tevékenységét, és a 
munkatársak minőségi munkáját. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
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A képviselő-testület a Református Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 
Debreceni Tagintézményének (4026 Debrecen, Bartha Boldizsár u. 9. szám) a 
Hajdúnánási Óvodában 2018-2019. tanévben végzett munkájáról szóló beszámoló 
határozati javaslatát 8 igen szavazattal, 2 képviselő (Dr. Éles András és Bódi Judit nem 
vettek részt a szavazásban) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 
194/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Református Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni Tagintézményének (4032 
Debrecen, Bartha Boldizsár u. 9. szám) 2018-2019. tanévben a Hajdúnánási 
Óvodában (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104. szám) végzett munkájáról szóló 
beszámolóját megismerte és azt elfogadja. 
 
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Református 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni Tagintézménye 
alkalmazottainak.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy Radványi Csaba, a Református Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Debreceni Tagintézménye vezetőjének 
értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 
 
               Papp Gáborné  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Radványi Csaba tagintézmény-vezető ezt követően távozott a képviselő-testületi 
ülésről.) 
 
NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Tájékoztató a Bocskai István 
Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Kollégium (4080 Hajdúnánás, Óvoda 
utca 2-10. szám) 2018-2019. évi tevékenységéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A tájékoztatót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; 
az Egészségügyi és Szociális; és a Városfejlesztési Bizottságok a tájékoztató határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy részletes tájékoztatást 
kaphattunk az intézmény személyi és tárgyi feltételeiről, az iskolában folyó szakmai 
munkáról. A tájékoztató teljes képet nyújt az intézményben a 2018/2019-es tanévében 
elért sikerekről és a felvetődő problémákról is. 
Megkérdezte, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
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Tóth Imre igazgató úr nem kívánta kiegészíteni a tájékoztatót. Köszönetet mondott a 
pedagógus kollégáknak, a szülőknek és minden támogatónak, akik a tanév sikeréért 
dolgoznak.  
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte, hogy a kompetencia felméréssel 
kapcsolatos adatok melyik tanévre vonatkoznak. 
 
Tóth Imre igazgató úr elmondta, hogy a kompetenciamérés értékelésének menete az, 
hogy az adott tanév májusában írják meg a diákok a felmérést, aminek az 
eredményértékelését a következő tanév tavaszán kapják meg. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy értelmezése szerint akkor a 
kompetenciafelmérés eredményei 2 éves adatok. Ezt a rendszert nem tartja így jónak.  
Javaslatot tett a szülők által igazolható távollétek számát illetően. Elmondta, hogy a 
gyermekorvosi rendelőben látott egy felhívást, amit a gyermekorvosok országos 
egyesületének elnöke tett közzé, és arról szólt, hogy mennyire kevés az a 3 nap, amit a 
szülő igazolhat a gyermekének. Orvosi szakvéleményekkel alátámasztva indokolták 
meg, miért tartják szükségesnek ennél több nap szülő általi igazolását. Példának Pomázt 
említette, ahol a szülő által igazolható napok számát tízre emelték. Véleménye szerint 
az évi 10 nap sok, félévente 3 napot tart reálisnak. Kérte a képviselő-testületet, hogy 
karolja fel ezt a javaslatot. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy a tantestület tekintetében a szakos 
ellátottságot érzi egyre nehezebbnek, és a pedagógusok utánpótlásának helyzetét. 
Alulról jövő kezdeményezésként felvetette annak a gondolatát, hogy a fennálló 
problémákról egy összefoglaló észrevételt téve tájékoztassa a képviselő-testület az 
oktatást végző kormányzatot. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy két észrevételt szeretne tenni. 
Korábbi munkája gyakorlatából kiindulva támogatja, hogy a szülőknek lehetősége 
legyen a jelenleginél több távollétet igazolni, de a napok számában nem foglalna állást. 
Bódi Judit képviselő asszony korábbi hozzászólására reagálva nem tudja azt elfogadni, 
mert nem lát akkora mérvű antagonisztikus ellentétet abban, hogy a hatosztályos 
gimnazisták számának növekedése egyben az általános iskolákat minősítené negatívan, 
és jelentené az alapfokú oktatás kritikáját. Szükségesnek tartja a tehetségesebb, több 
terhelést bíró diákok részére biztosítani a középfokú oktatásba történő áthelyezés 
lehetőségét. Emlékezete szerint több, mint 30 % arányban nem hajdúnánási, hanem a 
környező településeken élő diákokat érint a hatosztályos gimnáziumi oktatásba történő 
belépés. 
 
Tóth Imre igazgató úr elmondta, hogy a hiányzások igazolásával kapcsolatban a 
jelenlegi házirend 3 nap szülői igazolást engedélyez. Ezt egyébként semmilyen 
jogszabály nem szabályozza, tehát akár növelhető is ez a szám a házirend módosításával. 
Ugyanakkor a házirendben benne van, hogy a szülő kérésére intézményvezetői 
engedéllyel a 3 napnál több is igazolható. Elmondta, hogy eddigi munkája során még 
egyetlen ilyen kérelmet sem utasított el. Ezért, és az esetleges visszaélések elkerülése 
végett nem tartja indokoltnak a módosítást. Elmondta, hogy a hatosztályos gimnáziumba 
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jelentkezők számának növekedését nem érzi az általános iskolák kritikájának, inkább 
lehetőségként tekint erre az opcióra. 
 
Dr. Éles András képviselő úr megjegyezte, hogy a hatosztályos gimnázium már a 
kezdete óta viták kereszttüzében áll. A szülők által igazolható távolléttel kapcsolatban 
elmondta, hogy támogatja az emelésre vonatkozó javaslatot, és véleménye szerint 
minden szülőnek meg kell adni azt a bizalmat, miszerint felelős szülőnek tartjuk. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony néhány észrevételt kívánt tenni. Elmondta, hogy 
véleménye szerint a hajdúnánási szülők nagy többsége felelősen gondolkodik, ezért 
helyesnek tartja az igazolható napok számának növelésére irányuló javaslatot. A 
tájékoztatóban meglepte, hogy még mindig az országos átlag alatti a kompetenciamérés 
eredménye. Reméli, hogy ebben sikerül javulást elérni, sikerül megtalálni és orvosolni 
az okot, ami akár a túlterheltség, vagy a nem helyes fókusz is lehet. Elmondta, hogy 
szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy a nyugdíjkorhatár elérése miatt csökkenő 
pedagógus létszámot lehetőség szerint helyi szakemberekkel próbálják meg feltölteni, 
hiszen akik itt élnek és nőttek fel, sokkal jobban megértik a helyiek életét és problémáit. 
 
Tóth Imre igazgató úr elmondta, hogy a beszámoló kompetenciaméréssel foglalkozó 
összegző részében látható, hogy az előző évekhez képest javult az eredmény. A 
változások, változtatások eredményei később mutatkoznak meg az elemzésekben, ez 
sem könnyíti meg a helyzetet. A most érzékelhető, kis mértékű javulás okai 2-3 évvel 
ezelőtti módosításokra vezethetők vissza. Elmondta, hogy a nevelőtestület közössége 
dönt a szülő által igazolható napok számának esetleges növeléséről, a képviselő-testület 
csak javaslatot fogalmazhat meg ebben a témában. Ígéretet tett arra, hogy az 
alapdokumentumok módosításáról szóló időszakban a nevelőtestületet tájékoztatni 
fogja arról, hogy ilyen igény merült fel. A nyugdíjazások várható idejét egy előremutató, 
5 éves időintervallumban nyomon követik, a létszámot már jó előre igazítják ezekhez a 
változásokhoz. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt javasolta, hogy javaslat helyett kérésként 
fogalmazza meg a képviselő-testület a szülők által igazolható távollétek számának 
növelését a tantestület irányába, a napok konkrét számának megjelölése nélkül. A döntés 
a tantestület felelőssége lesz. Amennyiben Bódi Judit képviselő asszony ezzel egyetért, 
akkor nem kell erről külön szavazni, a határozat kiegészítésre kerül a kéréssel. 
Elmondta, hogy Hajdúnánás befogadó település, és komoly hagyománya van a 
nevelőotthoni hálózat működésének. A korábbi nagy létszámú gyermekotthont 
kiszervezték lakásotthonokba, illetve nevelőszülői hálózatba. Sokak által ismert az a 
probléma, hogy egy-egy deviáns viselkedésű gyermek sajnos az egész közösségre 
romboló hatással lehet, ha nem kapja meg a neki szükséges szolgáltatást. Javasolta zárt 
ülésen megtárgyalni ezt a fontos témát. Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a nyár 
folyamán a fenntartóhoz fordult egy levéllel, melyben kérte, hogy tiszteletben tartjuk a 
Hajdúnánáson élő hagyományt, mely szerint képesek vagyunk integrálni, és együtt élni 
ezekkel a gyermekekkel, de a kialakult létszámmal a város jelentős mértékben túlvállalja 
magát. Az oktatási intézmények működése szempontjából napi problémát okoz ez a 
túlterhelés. Kérte a fenntartót, hogy gondolják át a leírtakat, hiszen nem csak a 
létszámmal van gond, hanem az átalakulással, amit a rendszerbe bejutó gyermekek 
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korosztálya és szocializáltsága jelent. Elmondta, hogy eddig ismeretlen problémákat 
hoznak ezek a gyermekek városunkba, melyeket meg kell oldanunk. A következő 
képviselő-testületnek foglalkoznia kell ezzel a problémával, a téma érzékenysége miatt 
lehetőleg zárt ülésen, ha nem szeretné, hogy az oktatási intézményei - óvodáktól kezdve 
a középiskolákig - működőképessége veszélybe kerüljön. 
Tiszteletét és köszönetét fejezte ki az intézmény teljes kollektívája iránt. Elmondta, hogy 
egy település arculatát meghatározza, hogy milyen oktatási intézményei vannak, ezért 
fontos, hogy az intézmények feltételrendszereinek javításáért a képviselő-testület is 
tegyen. Ez a képviselő-testület az elmúlt 5 évben sokat tett ezért, példaként említette az 
Iskola utcai intézmény ebédlőjének felújítását, vagy szolgálati lakások biztosítását. 
További jó munkát kívánt az intézmény pedagógusainak. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy szeretné, ha a tantestület megvizsgálná 
kérését, és köszönettel elfogadta Szólláth Tibor polgármester úr javaslatát. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy Bódi Judit képviselő asszony 
javaslatát befogadja, és ezzel együtt bocsájtja szavazásra a határozatot. 
 
Mivel a tájékoztatóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a tájékoztató határozati 
javaslatáról, figyelembe véve az elhangzott kérést és kiegészítéseket is.  
 
 (A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és 
Kollégium (4080 Hajdúnánás, Óvoda utca 2-10. szám) 2018-2019. évi tevékenységéről 
szóló tájékoztató határozati javaslatát - az elhangzott kiegészítésekkel együtt - 10 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
195/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bocskai István Általános 
Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Kollégium (4080 Hajdúnánás, Óvoda utca 
2-10. szám) 2018/2019. évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját megismerte és azt 
elfogadja. 
 
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Bocskai István 
Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Kollégium alkalmazottainak.  
 

2. A Képviselő-testület kérésként fogalmazta meg a Bocskai István Általános Iskola, 
Alapfokú Művészeti Iskola és Kollégium tantestülete felé, hogy emeljék fel a szülő 
által igazolható napok számát. 
 
A Képviselő-testület elhatározza, hogy egyeztetést kezdeményez a városban 
működő lakásotthonok és nevelőszülői hálózat fenntartójával. 

 



319 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Művészeti 
Iskola és Kollégium igazgatójának értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson egyeztetést a városban működő 
lakásotthonok és nevelőszülői hálózat fenntartójával. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10.  – értesítésre 
  2019. december 31.  – egyeztetésre 
 

 
                                                                                                Papp Gáborné 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

ÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Tájékoztató Hajdúnánás város 
lakosságának egészségügyi állapotáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A tájékoztatót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; 
az Egészségügyi és Szociális; és a Városfejlesztési Bizottságok a tájékoztató határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a meghívott vendégre tekintettel a 
képviselő-testület által 7. napirendi pontként elfogadott napirend előbb kerül 
megtárgyalásra. Összegzésében elmondta, hogy az egészségügyi hatósági és igazgatási 
tevékenységről szóló törvény előírja, hogy az önkormányzatot rendszeresen 
tájékoztassa a Hajdúböszörményi Járási Hivatal a lakosság egészségi állapotáról, az 
egészség romlását kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról.  
Megkérdezte, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Dr. Balogh Andrea Éva osztályvezető asszony kiegészítette a tájékoztatót azzal, hogy 
lényegesnek tartja, hogy szerencsére semmi olyan rendkívüli közegészségügyi-
járványügyi probléma nem jelentkezett az elmúlt egy évben, amely a képviselő-testület 
vagy az önkormányzat beavatkozását igényelte volna. 
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte, hogy a mi a véleménye Dr. Balogh Andrea 
Éva osztályvezető asszonynak az előző napirendi pontban tárgyalt helyzet egészségügyi 
vonatkozásáról. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy a tájékoztató eltartottsági rátáról szóló 
egészségügyi táblázata alapján megállapítható, hogy a Ratkó-korszak gyermekei 
beléptek a nyugdíjas éveikbe. Megkérdezte, hogy az általa a kormánynak szüljünk 
gyermeket célúnak nevezett szociális intézkedések eredményei osztályvezető asszony 
meglátása szerint mikor fognak megjelenni. 
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Dr. Balogh Andrea Éva osztályvezető asszony elmondta, hogy hivatalának nincsen 
ráhatása az előző napirendi pontban elhangzottakra, így csupán magánvéleményt tud 
megfogalmazni. Bízik abban, hogy a tantestület a szülőkkel közösen megtalálja az arany 
középutat a szülők által igazolható távollétek mértékét illetően. Nem tudott válaszolni 
Dr. Éles András képviselő úr azon kérdésére, hogy az adatok mikor jelennek meg a 
statisztikában. Elmondta, hogy talán majd egy 5 év múlva tartandó tájékoztatóban már 
kivehető lehet a gyermekszületés emelkedő tendenciája. 
 
Kovács Zsolt képviselő úr elmondta, hogy hozzászólása inkább a város lakosságának 
szól. Szeretné felhívni a figyelmet, hogy a város lakóinak egészségügyi állapota relatíve, 
tehát bizonyos betegségek szempontjából, romlott. A legnagyobb teendő a betegeket és 
a hozzátartozókat érinti: óriási jelentőséget tulajdonít a betegségek megelőzésének. 
Kiemelte a nők vonatkozásában a fogamzásgátlók esetleges hatásait a szív- és 
érrendszeri betegségekre, illetve az alkoholos májbetegség miatt megnövekedett női 
betegek számát. Hangsúlyozta a védőoltások fontosságát.  
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, hogy nagyon értékesnek tartja, hogy 
Hajdúnánáson az egészségügyi szolgáltatásokhoz a megfelelő személyi és tárgyi 
feltételek rendelkezésre állnak. Örvendetesként jellemezte, hogy nincsen jelentős 
gondot okozó járványügyi probléma. Elmondta, hogy az elöregedő népesség problémája 
az egész országot érinti, de bízik abban, hogy a most megszülető generációk felnőve 
meg fogják ezt oldani. Minden egészségügyi területen dolgozónak megköszönte a 
munkáját, és továbbra is kitartást és jó egészséget kívánt valamennyiüknek. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy minden évben fontosnak tartja ezeket a 
beszámolókat. Meglepetten tapasztalta az előző napi szülői értekezleten, hogy 
kávéautomata van az iskolában. Elmondta, hogy számára szimpatikus az a tendencia, 
ahogy a város az egészséges élelmiszerek és étkezés felé közelít, ezért sem érti, mi 
szükség van arra, hogy oktatási intézményében a diákok számára elérhető kávéautomata 
került kihelyezésre. Hangsúlyozta, hogy nem általában a kávéban, hanem az 
italautomatából elérhető kávéban látja a problémát. 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr kiment a képviselő-testületi ülésről, így a testület 9 fővel 
folytatta tovább a munkáját. Távollétében a képviselő-testületi ülés vezetését Dr. Juhász 
Endre alpolgármester úr vette át.) 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta Dr. Balogh Andrea Éva osztályvezető 
asszonynak, hogy fogadja elismerését, és megkérte, hogy tolmácsolja ezt kollégái felé 
is. Nagyon értékesnek tartotta a tájékoztató nagy terjedelmét, és az elért sokrétű és 
pozitív eredményeket. Elmondta, hogy a népesség csökkenő tendenciájának 
problémájától jóval súlyosabb gondok is megoldásra kerültek már a történelmünk során. 
Elmondta, hogy kutatóként nem csak az eredmények jelen helyzetre gyakorolt hatását 
vizsgálja, hanem azt, hogy mit üzen mindez a jövő számára. Megköszönte a tájékoztatót, 
és további sok sikert kívánt. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy bátornak érzi Buczkó József képviselő 
úr történelmi hasonlatait átültetni a jelenbe. Véleménye szerint a hajdúnánási emberek 
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felelősen gondolkodnak, ki tudják választani, mi a megfelelő a szempontjaiknak. 
Szerinte a felelősen gondolkodó szülők részéről például a kötelező védőoltások irányába 
nincsen ellenállás. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megjegyezte, hogy a felelősen fogyasztott 
kávénak felnőttkorban nincsen mellékhatása, fiatal- és gyermekkorban van.  
 
Tóth Imre képviselő úr a további félreértések elkerülése végett elmondta, hogy az 
iskolában nincsen kávéautomata. Forró ital automata került kihelyezésre, és a 
gyermekek kávét nem vásárolhatnak. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, hogy az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót, és nagy örömmel tapasztalták a védőnői 
szolgálat prevenciós tevékenységét. Megköszönte a gyermekorvosok és a háziorvosok 
munkáját. Kiemelte, hogy az országos átlagnál nem rosszabb Hajdúnánás egészségügyi 
helyzete. 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr visszaérkezett a képviselő-testületi ülésre, így a testület 
10 fővel folytatta tovább a munkáját.) 

 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr két nagyon rövid metodikai észrevétellel élt. A 
tájékoztatóban adatkeveredésre figyelt fel, hiszen néhol Hajdúnánás városra, máshol 
Hajdúnánás járásra, és némely helyeken Hajdúnánás és Hajdúböszörmény járásokra 
együttesen vonatkoznak a feltüntetett adatok. Véleménye szerint az egyszerűsített 
adatokkal történő prezentálás jobban segítené a megértést. Másik észrevétele az volt, 
hogy vajon mennyiben deformálhatja a demográfiai, mortalitási adatokat, öregedési és 
eltartottsági mutatókat a városban az idős embereket ellátó, ápoló intézményekben és 
szociális otthonokban élő jelentős számú ellátott. 
 
Dr. Balogh Andrea Éva osztályvezető asszony elmondta, hogy hivatala két járást lát 
el, a hajdúnánási és a hajdúböszörményi járásokat. Az epidemiológiai adatok kapcsán 
megjegyezte, hogy a Főosztály készíti el az adatokat, és ők végzik az adatelemzéseket 
is. Az adatszolgáltatás rendjéből adódóan járási szintekre történik az adatszolgáltatás. 
Ez az oka, hogy városi szintű adatokkal nem rendelkezik a tájékoztató ezen a területen. 
A többi szakterületen igyekeztek megadni a városi szintű adatokat.  
 
Bódi Judit képviselő asszony megköszönte Tóth Imre igazgató úr tájékoztatását, és 
elmondta, hogy továbbra is fenntartja véleményét az italautomatából kapható italok 
egészségtelen mivoltát tekintve. 
 
Mivel a tájékoztatóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
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A képviselő-testület a Hajdúnánás Város lakosságának egészségügyi állapotáról szóló 
tájékoztató határozati javaslatát 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
196/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdú-Bihar Megyei 
Kormányhivatal Hajdúböszörményi Járási Hivatalának (4220 Hajdúböszörmény 
Bocskai István tér 1. szám) az egészségügyi hatósági és igazgatási tevékenységről 
szóló 1991. évi XI. törvény 6. § (1) bekezdés k) pontja alapján a Hajdúnánás város 
lakosságának egészségi állapotáról adott tájékoztatóját megismerte és azt elfogadja. 
 
A képviselő-testület köszönetének kifejezése mellett felkéri a polgármestert, hogy a 
tájékoztató elfogadásáról a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal Hajdúböszörményi 
Járási Hivatala (4220 Hajdúböszörmény Bocskai István tér 1. szám) vezetőjét 
tájékoztassa. 

 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 

 
                                                                                               Papp Gáborné 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

(Dr. Balogh Andrea Éva osztályvezető asszony ezt követően távozott a képviselő-
testületi ülésről.) 
 
HATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a Hajdúnánási Óvoda 
(4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) 2018/2019. nevelési évben végzett 
tevékenységéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Művelődési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési Bizottságok a beszámoló határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a nemzeti 
köznevelésről szóló törvény rögzíti, hogy a fenntartó tanévenként legfeljebb egy 
alkalommal kötelezheti az intézményvezetőt arra, hogy az intézmény tevékenységéről 
átfogó módon beszámoljon. A Hajdúnánási Óvoda intézményvezetője benyújtotta az 
intézmény 2018/2019. nevelési évben végzett tevékenységére vonatkozó beszámolóját. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
  
Gyüre Anikó intézményvezető asszony nem kívánta kiegészíteni a beszámolót. 
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Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte az intézmény dolgozóinak munkáját. Az 
Attila úti intézmény költözése megtörtént, ezzel kapcsolatban felkérte intézményvezető 
asszonyt a tájékoztatásra. Elmondta, hogy a speciális bölcsőde pályázata sikeres volt, a 
bölcsőde várhatóan jövő év őszére elkészül és átadásra kerül. 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy a Városfejlesztési Bizottság elismerését 
fejezi ki az óvoda közösségének tevékenységéért. Elmondta, hogy örömmel tapasztalta, 
hogy az óvoda nagy hangsúlyt fektet a kisgyermekek környezettudatos szemléletének 
kialakítására.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elismerését fejezte ki az 
óvodapedagógusok munkájáért. Kiemelte, hogy valamennyi, 3. életévét betöltött, 
óvodai felvételt kérő gyermek óvodai elhelyezést kapott.  
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy legyen felkészült az a vezető, vagy 
munkatárs, akitől információt kérnek. Véleménye szerint nem csak a sikerekre kell 
figyelmet fordítani, hanem az esetleges lemondásokra, a meghozott áldozatokra is.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a beszámoló nem az egy éve az 
intézmény vezetését ellátó vezetőnek, hanem az intézménynek a beszámolója, és a 
pedagógiai programok sem az utóbbi egy év során alakultak ki, hanem már korábban. 
Véleménye szerint a mezővárosi szemlélet sokat változott az elmúlt 20 évben, ezért 
szükség volt a Zöld Óvoda programra, ami nagy mértékben segíti a gyermekek 
környezettudatos szemléletének kialakítását. Elmondta, hogy egy munkahelyen a 
kritikának, vitának helye van, de hangsúlyozta, hogy kifejezett kérése volt a 
pedagógusok felé az, hogy mindezekből a gyermekek és a szülők nem érezhetnek, nem 
vehetnek észre semmit. Megköszönte a pedagógusok és intézményvezető asszony 
munkáját, és azt a folytonosságot, amit e programok továbbviteléhez nyújtanak. 
Elmondta, hogy az elmúlt években jelentősen javultak az óvodák infrastrukturális 
feltételei, köszönetet mondott a képviselő-testületnek az ezt elősegítő döntéseiért. 
Elmondta, hogy amennyiben azt a gyermeklétszám indokolja, Hajdúnánáson új óvoda 
fog épülni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy egyetért Szólláth Tibor polgármester úr 
kijelentésével, miszerint egy munkahelyen a kritikának helye van.  
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy intézményvezető asszonynak azt 
javasolja, próbálja meg kiszűrni és megfogadni az elhangzott kritikákból azt, amit meg 
kell hallania. Az óvoda nehéz időszakon van túl, de az elmúlt egy évben rendeződött a 
helyzet, kialakult egyfajta nyugalom. Megköszönte a pedagógusok és valamennyi 
dolgozó elmúlt egy évben nyújtott munkáját és hozzáállását. Véleménye szerint minden 
jó, ami valamit nyújt, és nem kötelező, hanem választható jellegű.  
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy továbbra is fenntartja véleményét, 
miszerint a környezettudatos szemlélet fontos, ezt történelmi példákkal támasztotta alá. 
Elmondta, hogy az iskolai kiskertészet rendszerének visszaállítását szükségesnek tartja. 
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Dr. Éles András képviselő úr személyes érintettség kapcsán kért szót, és a 
beszámolóról szóló szavazás megkezdésére tett javaslatot. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy létezik iskolai kiskertészet, az általános 
iskolások felső tagozata jár gyakorlókertbe. 
 
Gyüre Anikó intézményvezető asszony megköszönte a képviselő-testület támogatását, 
a bizottságoknak pedig köszönte, hogy elfogadásra javasolták a beszámolót. Elmondta, 
hogy intézményvezetőként az volt a célja, hogy az elmúlt nevelési évet koherenciába 
hozza az éves beszámolóval. Munkájához továbbra is kérte a képviselő-testület 
együttműködését, és támogatását. Megköszönte a képviselők észrevételeit. Elmondta, 
hogy a Hajdúnánási Óvoda csatlakozott az országos Ültess fát! programhoz, amelynek 
célja az óvodai és iskolai kiskertek telepítése. Az intézmény megértette a 
környezettudatos magatartás erősítésének fontosságát, az idén e témában országos 
pályázaton sikerrel szerepelt a Kasza utcai Eszterlánc Óvoda tagintézmény. Elmondta, 
hogy a tagintézmények átszervezésének menetéről folyamatos tájékoztatást adott. 
Örömmel tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy megfelelő számú óvodapedagógussal 
rendelkeznek, az intézményben nincsen szakember hiány. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) 
2018/2019. nevelési évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló határozati 
javaslatát 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
197/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánási Óvoda (4080 
Hajdúnánás, Magyar utca 104. szám) 2018/2019. nevelési évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámolóját megismerte és azt elfogadja. 
 
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Hajdúnánási Óvoda 
alkalmazottainak.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy az intézményvezető értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 11. 

 
                                    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási 
Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) egyes csoportjainak létszámbővítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, a Hajdúnánási Óvoda 
intézményvezetője négy óvodai csoport létszámtúllépésének engedélyezése iránt fordult 
a testülethez. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Gyüre Anikó intézményvezető asszony nem kívánta kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104. szám) 
egyes csoportjainak létszámbővítéséről szóló előterjesztés határozati javaslatát 10 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
198/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése alapján a 2019/2020. 
nevelési évre engedélyezi a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 
104.) csoportjainak maximális létszámának túllépését az alábbiak szerint: 

Feladatellátási hely 
Csoport 

megnevezése 
Engedélyezendő 

létszám 
Hajdúnánási Óvoda Gesztenyevirág 
Tagintézménye 
(4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104.) 

Napocska 26 fő  
Méhecske 27 fő 
Kamilla 26 fő 

Szivárvány Tagintézmény 
(4080 Hajdúnánás, Nikodémusz István 
utca 17-21.) 

Süni 28 fő  

 
Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúnánási Óvoda intézményvezetőjének 
értesítéséről gondoskodjon. 
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Felelős:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2019. szeptember 27. 

 
 
                           Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Gyüre Anikó intézményvezető asszony ezt követően távozott a képviselő-testületi 
ülésről.) 
 
NYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló Szalay János 
Rendelőintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. szám); a gyermekorvosi és felnőtt 
háziorvosi, és fogorvosi feladatokat ellátó egészségügyi szolgáltatók, valamint a 
központi orvosi ügyeleti feladatok ellátásával megbízott Orvosi Ügyelet Egészségügyi 
Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4031 Debrecen, István u. 6. szám) 2018. évi 
munkájáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Művelődési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság és Városfejlesztési Bizottságok a beszámoló 
határozati javaslatának I-III. pontjait elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a képviselő-testület a 
2019. évi elfogadott munkatervében szeptember hónapra ütemezte be a Szalay János 
Rendelőintézet, a gyermekorvosi, a felnőtt háziorvosi, és a fogorvosi feladatokat ellátó 
egészségügyi szolgáltatók, valamint az Orvosi Ügyelet 2018. évi tevékenységéről szóló 
beszámolók megtárgyalását. 
Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Baráthné Megellai Erzsébet intézményvezető asszony elmondta, hogy a városban 
működő valamennyi egészségügyi szolgáltatónak az a célja, hogy a szakellátást minél 
magasabb színvonalon biztosítsák. Szükségszerű az orvostechnikai eszközök 
folyamatos karbantartása, pótlása. Elmondta, hogy fontos feladat az egészségfejlesztés, 
az egészségmegőrzés. A korábban elhangzottakhoz hozzáfűzte, hogy a gyermekorvosok 
terheltsége időszakonként megnő, ezért támogatják a szülők által igazolható napok 
számának növelése iránti javaslatot.  
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte, hogy a védőoltások rendszerének 
nyilvántartása hogyan működik.  
 
Baráthné Megellai Erzsébet intézményvezető asszony elmondta, hogy minden 
védőoltás nyilvántartásba kerül, a kötelezők és az ajánlottak is. A 14, illetve 18 éves 
korig adandókat a védőnők, a felnőttek védőoltásait a felnőttek háziorvosai tartják 
nyilván. Mindemellett az oltási könyvben is rögzítésre kerülnek a kapott védőoltások.  
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Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy személyes tapasztalatai miatt érdeklődött 
a védőoltások nyilvántartási rendszeréről, és megköszönte a szülők által igazolható 
napok számának növelése iránti javaslat támogatását. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy a védőoltások elmaradása jelent 
egészségügyi kockázatot, az ismételt védőoltás nem jelent kockázatot, ez utóbbi 
emlékeztető oltásnak minősül, fokozza a védettséget. Kijelentette, hogy a védőoltások 
nyilvántartása az elvárásoknak megfelelően, korrekt módon történik a felnőtt 
háziorvosok praxisában.  
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy véleménye szerint a város elégedett lehet 
az egészségügyi ellátással, viszonyítva az országos, különösen a fővárosi állapotokhoz 
képest. Megköszönte az intézmény dolgozóinak, és intézményvezető asszonynak a 
munkáját. Gratulált, és elismerését fejezte ki az iránt, hogy javult az emberek 
komfortérzete. Elmondta, hogy van azonban egy probléma, az, hogy a fizioterápiás és a 
gyógytorna tekintetében csupán egyetlen parkolóhely adott. Véleménye szerint meg 
kellene oldani azoknak az ingyenes parkolási lehetőségét, akik ilyen jellegű, rendszeres 
gyógykezelésre járnak.  
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy a Csohány Jenő nevével jelzett tulajdon 
kertjében arborétum jellegű park volt. Ennek a felélesztésére, gondozására különös 
hangsúlyt kellene fektetni, és ehhez ötletekkel is szolgált.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszönetét fejezte ki az intézmény vezetőjének, 
valamennyi munkatársának, és az egészségügyi szolgáltatóknak. Elmondta, hogy a 
hajdúnánási egészségügy preventív és gyógyító részének fejlesztése tekintetében 
egységesen tudott gondolkodni a mindenkori képviselő-testület, ennek az eredménye a 
jelenlegi helyzet. Tájékoztatásként elmondta, hogy amennyiben az egészségügyi 
államtitkárságtól kapunk időpontot, még a közeljövőben átadásra kerül a 
Gyermekegészségügyi Centrum. A felújítás során mind az épület, mind a kert meg tudta 
őrizni eredetiségét, oly’ módon, hogy többé vált annál, mint ami volt. Elmondta, hogy 
játszótér kialakítására is benyújtásra került egy pályázat. A következő nagy kihívás a 
Tüdőgondozó beintegrálása.  
 
Baráthné Megellai Erzsébet intézményvezető asszony elmondta, hogy megértette 
Bódi Judit képviselő asszony felvetésének a lényegét, és rövid tájékoztatást adott a 
védőoltásokkal kapcsolatos informatika nyilvántartások rendszeréről. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatairól. 
 
(A szavazásokban 10 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Szalay János Rendelőintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. 
szám); a gyermekorvosi és felnőtt háziorvosi, és fogorvosi feladatokat ellátó 
egészségügyi szolgáltatók, valamint a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátásával 



328 
 
megbízott Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4031 
Debrecen, István u. 6. szám) 2018. évi munkájáról szóló beszámoló határozati 
javaslatának I. pontját 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
199/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szalay János Rendelőintézet 
(4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. szám) 2018. évi munkájáról szóló beszámolót 
megismerte, és azt elfogadja.  
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Szalay János 
Rendelőintézet alkalmazottainak.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy Baráthné Megellai Erzsébet intézményvezető 
értesítéséről gondoskodjon.  
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 

  
A képviselő-testület a Szalay János Rendelőintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. 
szám); a gyermekorvosi és felnőtt háziorvosi, és fogorvosi feladatokat ellátó 
egészségügyi szolgáltatók, valamint a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátásával 
megbízott Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4031 
Debrecen, István u. 6. szám) 2018. évi munkájáról szóló beszámoló határozati 
javaslatának II. pontját 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
200/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
gyermekorvosi, a felnőtt háziorvosi és a fogorvosi feladatokat ellátó egészségügyi 
szolgáltatók 2018. évi tevékenységéről készült beszámolókat. 
 
A képviselő-testület köszönetének kifejezése mellett felkéri a polgármestert, hogy a 
beszámolók elfogadásáról a gyermekorvosokat, a felnőtt háziorvosokat és a 
fogorvosokat tájékoztassa. 
 
Felelős:    Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 

   
A képviselő-testület a Szalay János Rendelőintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10. 
szám); a gyermekorvosi és felnőtt háziorvosi, és fogorvosi feladatokat ellátó 
egészségügyi szolgáltatók, valamint a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátásával 
megbízott Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4031 
Debrecen, István u. 6. szám) 2018. évi munkájáról szóló beszámoló határozati 
javaslatának III. pontját 10 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
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201/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Országos Orvosi Ügyelet 
Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft.-nek (4031 Debrecen, István u. 
6.) az egészségügyi ellátórendszer fejlesztéséről szóló 2006. évi CXXXII. törvény 
2/F. §-a alapján benyújtott, a 2018. évi egészségügyi tevékenységéről szóló 
beszámolóját megismerte és azt elfogadja. 
 
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki az Orvosi Ügyelet 
Közhasznú Nonprofit Kft alkalmazottainak.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi 
Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjét tájékoztassa. 
 
Felelős:    Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:   2019. október 10. 

 
   
Papp Gáborné 

            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

(Baráthné Megellai Erzsébet intézményvezető asszony ezt követően távozott a képviselő-
testületi ülésről.) 
 
KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási 
Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójáról, előzetes projekt költségvetéséről és pénzügyi 
előrejelzéseiről készült tanulmányról  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi, és Városfejlesztési Bizottságok 
kiegészítéssel, az Egészségügyi és Szociális; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a meghívott vendégre tekintettel a 
képviselő-testület által 17. napirendi pontként elfogadott napirend előbb kerül 
megtárgyalásra. Összegzésében elmondta, hogy a tanulmány a város idegenforgalmára 
befolyással bíró valamennyi adottságának állapotfelmérésére alapoz, javaslatot tesz a 
fejlesztendő területekre, a megbízás jellegéből adódóan a fürdő területére és 
tevékenységére koncentrálva. A tanulmányban felvázolt fejlesztések lehetőséget 
kínálnak számunkra, hogy a Hajdúnánási Gyógyfürdő az országos vonzerővel 
rendelkező fürdők közé kerüljön besorolásra. Kérte a testületet, mondják el 
véleményüket, tegyék meg javaslataikat, melyet követően sor kerülhet annak végleges 
formában történő elfogadására. Felkérte Bálint Gergely urat, hogy prezentálja a 
tanulmányt. 
 



330 
 
Bálint Gergely úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, és részletesen ismertette a 
koncepciót kivetítővel prezentált előadás keretében. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság és 
a Városfejlesztési Bizottság kiegészítést fogadtak el az előterjesztéshez, kérte, hogy 
ismertessék ezeket.  
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság három 
pontot javasol figyelembevételre. Az első, hogy a bővítés ne idézzen elő túlzsúfoltságot. 
A második, hogy egy 8-10 évvel korábban készült szálloda tervei figyelembe vehetőek-
e, hasznosíthatóak-e a koncepcióban. A harmadik, hogy a megfelelő humán ellátottságra 
fordítsanak kellő figyelmet. 
 
Tóth Imre képviselő úr elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottságnak az előterjesztés egyhangú elfogadása mellett volt egy javaslata is. A 
koncepció legyen kitekintéssel a Fürdő utcán lévő többi önkormányzati ingatlanra is. 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy a Városfejlesztési Bizottság több 
praktikus, építő jellegű javaslatot fogalmazott meg. Az első az úszásoktatás átgondolása 
a téli és nyári időszakokban. A második, hogy az úszómedencékbe tervezett ún. mobil 
vízi kalandpark kialakítását nem javasolja a bizottság a vízfelület eredeti funkciójának 
meghagyásával indokolva, ezért kérik ennek az átgondolását. A harmadik, hogy a 
gyermekmedencénél terveztt csúszdák kialakítását balesetveszélyesnek gondolja a 
bizottság. A negyedik, hogy a tervezett szálloda helyét nehezen beazonosíthatónak 
találják, és kéri a bizottság a szálloda elhelyezésének újragondolását a zöldterületek 
védelme érdekében.   
  
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az elképzelés az lenne, hogy 
módosítási javaslatok kerüljenek megfogalmazásra. A koncepció megalkotására felkért 
cégnek rendkívül nagy tapasztalatai vannak a tervezés, kivitelezés, üzemeltetés terén. 
Kérte, hogy törekedjen a képviselő-testület megőrizni a párbeszéd azon jellegét, amely 
szerint nem értékítéletet mondunk, hanem javaslatot teszünk.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte a tanulmány körülményeivel kapcsolatban, 
hogy a jelenlegi tanulmányt megelőző felmérés során tapasztalt problémák vagy 
hiányosságok közül tapasztalták-e már, hogy azóta ezek közül bármelyik megoldódott. 
Második kérdése az volt, hogy pénzügyileg mikor tekintik véglegesnek a tanulmányt. 
 
Dr. Éles András képviselő úr megkérdezte, hogy a tervek miért másodlagosan 
kerülnek a testület elé. Megkérdezte továbbá, hogyan látják a tervek 
finanszírozhatóságát. Harmadik kérdése az volt, hogy mit tekintenek önkormányzat által 
elvégzendő feladatnak, és mi az, amit magántőke bevonásával kell megvalósítani. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr felhívta Bálint Gergely úr figyelmét arra, hogy az 
elhangzó kérdések nem mindegyikére kell válaszolnia, csak a szakmai jellegűekre.  
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Bálint Gergely úr elmondta, hogy a humán erőforrás igényre számítottak, ezt a 
tanulmány egyik pozitív hozadékának tartja. Az üzemeltetést tekintve a jelenlegi 
konstrukciót vették alapul. A túlzsúfoltság elkerülése miatt javasolták, hogy körülbelül 
600 négyzetméternyi pihenőterülettel kerüljön bővítésre a strand területe. Az 
úszásoktatás egész évben történő biztosítása korábban nem merült fel. A téli időszakban 
történő úszási lehetőség iránti igény igen, de nem fedett versenyuszoda biztosítása 
révén. Véleménye szerint ezt át kellene gondolni, és a város döntése legyen. A mobil 
kalandpark bérelhető is, nem kell megvásárolni, és mint nagy népszerűségnek örvendő 
marketing elemet, javasolja megtartani a koncepcióban. A négy csillagos szálloda 
elhelyezését azért gondolták közvetlenül a fürdőhöz, közvetlen összeköttetésekkel, mert 
így a legvonzóbb, mindemellett ily’ módon érvényesül a látni és látszani elv is. A nem 
kimondottan befektetés alapú javaslataik terén, - mint például a honlap többnyelvűsége, 
munkaruhák egységesítése, alkalmazottak nyelvi továbbképzése, stb. - tavalyhoz képest 
egyelőre nem látnak változást. De mivel hosszabb távú a koncepció, ezek megvalósítása 
mind tervezésre került. A cég javaslatokat tesz, hogy mindezekből mit fogad el az 
önkormányzat, az a képviselők, a város döntése. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a fejlesztés finanszírozásának több 
lehetősége is van. A koncepció egyik fontos eleme volt, hogy „önmegtérülő” legyen a 
fejlesztés, és hogy versenyképes maradjon a fürdő. A tanulmány a jelenlegi adottságokra 
épül, több ütemezési lehetőség is megfogalmazódott. Egy kísérletet fognak tenni arra, 
hogy egyedi kormánydöntésre kerüljön az ügy, hiszen vissza nem térítendő 
támogatással és hitellel akár egyetlen ütemben megvalósítható a fejlesztés. Ha ez nem 
sikerülne, akkor több ütemben kerülne megvalósításra a koncepció. Véleménye szerint 
a fürdő fejlesztését az önkormányzatnak kellene megcsinálnia, viszont a szálloda 
építését, üzemeltetését nem feltétlenül önkormányzati szinten látja megvalósulni. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy arra volt kíváncsi, mikor válik 
véglegessé a koncepció, és fontosnak tartja az apró, befektetést nagyon nem igénylő, de 
szükséges, és a működést segítő, a fejlesztési folyamatba beépített lépések megtételét.  
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy szeretné megélni a fürdő fejlesztésének 
megvalósulását. A finanszírozással kapcsolatban erős fenntartásait fejezte ki. Számítása 
szerint 4-4,5 milliárd forintra lenne szükség a fejlesztéshez. Elképzelhetőnek tartja a 
vissza nem térítendő kormányzati támogatás lehetőségét, de önerőt akkor is 
szükségesnek gondol, és Hajdúnánás éves költségvetésében 20 millió forint a tartalék. 
A fürdő túlzsúfoltságát valós veszélynek tartja.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy Dr. Éles András képviselő úr 
fenntartásait tudomásul veszi, de a számításai tekintetében korrigált. Elmondta, hogy 
tudomása szerint a fürdőfejlesztés tartaléka 2,5-2,8 milliárd forint körül van, a szálloda 
megvalósítása körülbelül 3 milliárd forint. A szigeten azért kellett megszüntetni a 
tevékenységet, mert a szennyvíz tóba engedésével veszélybe került a fürdő 
üzemeltetése. Reméli, hogy szépen felépített tervezés után a javaslatok 
figyelembevételével fog megvalósulni egy eredményes fejlesztés. Várhatóan még az 
idén elfogadásra kerül a koncepció, a következő év a pénzügyi és tervezési 
előkészítésről szólna, és leghamarabb 2021-ben valósulhatna meg a fejlesztés. Még 
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messze van, de el kell jutni oda, hogy Hajdúnánáson az idegenforgalom a pénzt termelje, 
és azt ne a város költségvetéséből kelljen finanszírozni.  
 
Ezt követően Szólláth Tibor polgármester úr 11:05 órakor szünetet rendelt el, és 
távozott az ülésről. 
 
A szünet után de. 11:35 órakor folytatódott a képviselő-testület nyilvános ülése 
7 képviselő jelenlétével.  
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy Szólláth Tibor polgármester 
úr távozását követően ő vezeti tovább a képviselő-testület ülését. 
 
Tóth Imre képviselő úr elmondta, hogy ötletesnek tartja, hogy az új szolgáltatások a 
korábbiakat kiegészítve jelentek meg a koncepcióban, ezáltal a már meglévő 
adottságokat kihasználva a realitás talaján tudott maradni a fejlesztési terv. Érdeklődött, 
hogy további javaslatait kinek küldheti el. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy Dr. Kiss Imre jegyző úr fogja 
összegyűjteni a javaslatokat.  
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a tanulmány több alternatívát is 
megfogalmazott a fejlesztést illetően. A költségekkel az előterjesztés a 82. oldalától 
foglalkozik. Véleménye szerint ahhoz, hogy a fürdő talpon tudjon maradni, el kell 
végezni a fejlesztést. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy az előterjesztés ideiglenes 
jellegű, és maguk a számok is tájékoztató jellegűek. 
 
(Dr. Éles András képviselő úr visszaérkezett az ülésre, így a testület 8 fővel folytatta 
tovább a munkáját.) 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy a koncepció megvalósulása esetén az akár 
korszakalkotó is lehet. Javasolta, hogy a fejlesztés folyamán keressék meg az 
egységesség lehetőségét tiszteletteljes alkalmazkodással, és a helyi építészeti karakter 
megjelenítésével. Ez utóbbihoz kapcsolódóan felajánlotta segítségét. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, hogy a jelenlegi képviselő testületnek 
csupán annyi a dolga, hogy megismerje ezt a koncepciót, majd az új testület fog dönteni 
róla. Javasolta a tanulmány készítőinek, hogy találják meg azokat a kitörési pontokat, 
amelyek kimozdíthatják a fürdőt jelenlegi helyzetéből. Elmondta, hogy fontosnak tartja, 
hogy a gyógyvíz köré épüljön a fejlesztés hangsúlya. Kérte, hogy próbálják meg 
valamelyest elkülöníteni a gyógyászatot és az élményfürdőt, továbbá igyekezzenek arra 
törekedni, hogy a zöldfelület ne sérüljön. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megköszönte a képviselők véleményét, 
észrevételeit, és szakmai reagálásra adott lehetőséget Bálint Gergely úrnak. 
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Bálint Gergely úr elmondta, hogy a koncepcionális integritást igyekeztek a 
legoptimálisabb módon megtervezni. Véleménye szerint a gyógyászati és az 
élményfürdő részlegek elkülönülése tisztán látszik a tanulmányban. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr megköszönte Bálint Gergely úr munkáját, és 
elmondta, hogy az elhangzott bizottsági és képviselői javaslatokat, és a további 
beérkezőket Dr. Kiss Imre jegyző úr fogja összegyűjteni. 
Ezt követően szavazást rendelt el az előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójáról, előzetes 
projekt költségvetéséről és pénzügyi előrejelzéseiről készült tanulmányról szóló 
előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
202/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Horwath HTL Kft. (1016 
Budapest, Gellérthegy u. 6. 1/3.) által készített, a Hajdúnánási Gyógyfürdő fejlesztési 
koncepciójáról, előzetes projekt költségvetéséről és pénzügyi előrejelzéseiről készült 
tanulmányt megismerte.  

 
Felkéri a polgármestert, hogy a tanulmányt a testület által tett javaslatokkal 
kiegészítve terjessze a képviselő-testület elé.  
  
Felelős:      polgármester 
Határidő:  2019. december 31. 

 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Bálint Gergely, a Horwath HTL Kft. képviselője, Dr. Horváth Tibor Gergely úr és 
Gélák Pál, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója ezt követően távoztak a 
képviselő-testületi ülésről.) 
           
TIZEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) 
kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
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Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Móricz Pál 
Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény igazgatója a testület által 2020. március 
31-éig jóváhagyott 2 fő álláskeret felhasználási idejének módosítását kéri 2020. június 
30-áig. Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.  
 
Darócziné Bordás Andrea intézményvezető asszony nem kívánta kiegészíteni az 
előterjesztést. 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy az intézmény szakmai működéséhez 
szükségesnek látja az előterjesztés támogatását. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 
Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) kérelméről szóló előterjesztés határozati javaslatát 
8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
203/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  
Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 Hajdúnánás, 
Bocskai utca 12-14. szám) engedélyezett létszámkeretét 2020. április 1-től 2020. 
június 30-ig 2 fő álláshellyel növeli. 
 
A fentiek végrehajtása után a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti 
Gyűjtemény engedélyezett álláskerete 2020. április 1-től 2020. június 30-ig: 10 fő. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti 
Gyűjtemény intézményvezetőjének értesítéséről gondoskodjon. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 10. 

 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
  

(Darócziné Bordás Andrea intézményvezető asszony ezt követően távozott a képviselő-
testületi ülésről.) 
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TIZENEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Művelődési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottságok; és Városfejlesztési Bizottságok a beszámoló 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy jogszabályi 
előírás nincs az év közbeni költségvetési beszámolók készítésére, azonban a testület 
2019. évi munkatervében szeptember hónapra terveztük a költségvetés végrehajtásának 
első féléves helyzetéről szóló beszámoló megtárgyalását. 
Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselő úr sajnálatát fejezte ki az iránt, hogy Szólláth Tibor 
polgármester úr már nincs jelen az ülésen. Megkérdezte, hogyan lehetséges az, hogy az 
önkormányzat hatvanegynehány millió forinttal tartozik a Hajdúsági 
Hulladékhasznosító Kft-nek, eközben követelése van az önkormányzatnak a Kft-vel 
szemben. Véleménye szerint az elmúlt 5 évben nem történt változás ez ügyben, vagy ha 
igen, arról a képviselő-testület nem kapott tájékoztatást. Elmondta, hogy nem 
elfogadható számára a szociális szövetkezet 28 milliós tartozása. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy megpróbálnak a kérdésekre 
válaszolni, tudomása szerint tárgyalások vannak folyamatban az önkormányzat és a 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. között. Írásban fog Szólláth Tibor 
polgármester úr válaszolni a neki címzett kérdésre.  
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy nagyjából két éve látja el a 
szociális szövetkezet elnöki teendőit. A szövetkezet hitelállománya tovább nőtt ebben 
az időszakban, amelynek rendezésére egy intézkedési terv került kidolgozásra. Számos 
beruházás zajlott és folyik, amelyek a hitelállomány növekedését okozták, ezért ez egy 
speciális időszak. Az eredménymutatók nyilván később fogják ezek pozitív hatásait 
tükrözni. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, hogy az ellátottak pénzügyi juttatása 
alacsony szinten van kihasználva. Javasolta a támogatások és segélyezések rendszeréről 
szóló helyi rendeletek felülvizsgálatát annak érdekében, hogy minél többen jussanak 
ellátáshoz. Megjegyezte, hogy a tervezett 42 millióhoz képest a segélyek és támogatások 
mindössze huszonvalahány százaléka került felhasználásra.  
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy egyetért Papp Gáborné képviselő 
asszony meglátásával a rendelet felülvizsgálatának szükségessége tekintetében. 
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy csatlakozik a Papp Gáborné képviselő 
asszony által elmondottakhoz. Tiszteletét fejezte ki minden intézményvezetőnek, és 
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megköszönte az önkormányzatnak is, hogy ilyen módon tudják tartani ezeket a 
költségvetési számokat. Javasolta a beszámoló elfogadását. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy 6 éve döntöttek a szociális szövetkezet 
felállításáról, és meglátása szerint ez idő alatt nem sikerült megtanulni azt, hogy egy 
cégnek legyen munkaszervezete. Véleménye szerint a szövetkezetnek nincsen felelős 
vezetője.  
 
(Bódi Judit képviselő asszony visszaérkezett az ülésre, így a testület 9 fővel folytatta 
tovább a munkáját). 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy abban egyetérthetünk, hogy ha 
ma hoznánk létre a szociális szövetkezetet, sok mindent másként csinálnánk. 
Hangsúlyozta, hogy Dr. Csiszár Imre elnök úr elmondta, a helyzet kezelésére történtek 
intézkedések. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy a Dr. Juhász Endre alpolgármester úr 
által elmondottakat beismerésnek veszi a tekintetben, hogy a szövetkezet létrehozása 
egy elkapkodott döntés volt. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr visszautasította a Dr. Éles András képviselő úr 
által elmondottakat, és elmondta, hogy ő nem tett ilyen kijelentéseket. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzat 2019. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló határozati javaslatát 8 igen szavazattal és 
1 tartózkodással (Papp Gáborné) elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
204/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat és 
intézményei 2019. év I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhívja a gazdálkodás felelős vezetőit az év hátralévő részében 
a bevételek maradéktalan beszedésére, valamint a kiadási előirányzatok 
rendeltetésszerű és takarékos felhasználására. 
 
Felkéri a polgármestert a határozatokból adódó szükséges intézkedés megtételére. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2019. december 31. 
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                                                                                               Papp Gáborné 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
TIZENKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II. 28.) Önkormányzati 
Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy változások 
történtek az önkormányzat bevételeiben, illetve néhány előirányzat átcsoportosítás is 
szükségessé vált, ezek kerülnek a költségvetési rendeletben átvezetésre. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II. 28.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat  
Képviselő-testületének 

18/2019. (IX. 27.) Önkormányzati Rendelete 
 

az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 
2/2019. (II. 28.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében és az Alaptörvény 32. cikk 
(1) bekezdés f) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el: 
 
 
1. § Az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II. 28.) Önkormányzati 

Rendelet (a továbbiakban: Ör.) 1. § (1)-(5) bekezdése helyébe a következő (1)-(5) 
bekezdés lép: 
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„(1) A képviselő-testület az önkormányzat, a Hajdúnánási Közös Önkormányzati 

Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) és az intézmények együttes 2019. évi 
költségvetésének 

  a) kiadását 6.549.875.433 Ft 
  b) bevételét 6.549.875.433 Ft 

 főösszeggel állapítja meg, 152.540.000 Ft felhalmozási hitelfelvétel mellett 
az 1. melléklet szerint. 

 
 (2) A költségvetési bevételek és kiadások összesen, a költségvetési hiány:  

a) Költségvetési bevételek összesen: 4.499.410.433 Ft, ebből 
   aa) működési: 3.524.157.433 Ft 
   ab) felhalmozási: 975.253.000 Ft 
 
  b) Költségvetési kiadások összesen: 5.499.196.777 Ft, ebből 
   ba) működési: 3.387.008.437 Ft 
   bb) felhalmozási: 2.112.188.340 Ft 
 
  c) Költségvetési hiány: 999.786.344 Ft, ebből 
   ca) működési többlet: 137.148.996 Ft 
   cb) felhalmozási hiány: 1.136.935.340 Ft 
  
 (3)  A költségvetési hiány külső és belső finanszírozása: 

a) A költségvetési hiány belső finanszírozására szolgáló költségvetési 
maradvány igénybevétele: 

  
  aa) az előző évi költségvetési maradvány működési célra:47.888.090 Ft 
  (a működési bevételek tartalmazzák) 
  ab) az előző évi költségvetési maradvány felhalmozási célra:897.925.000 

Ft 
 

b) A költségvetési hiány külső finanszírozására szolgáló finanszírozási célú  

     műveletek: 
  

      ba) Finanszírozási célú pü. műveletek bevétele összesen: 1.152.540.000 
Ft, ebből 

   baa) felhalmozási hitelek bevételei:  152.540.000 Ft  
   bab) folyószámlahitel felvétele 1.000.000.000 Ft 
             
      bb) Finanszírozási célú pénzügyi műveletek kiadása összesen:

 1.050.678.656 Ft, ebből 
             bba) felhalmozási hitelek kiadásai: 15.758.000 Ft 
   bbb) folyószámlahitel törlesztése 1.000.000.000 Ft 
   bbc) államházt. belüli megelőlegezés visszafizetése34.920.656 Ft 
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   c) Finanszírozási bevételek összesen: 2.050.465.000 Ft 
   d) Finanszírozási kiadások összesen: 1.050.678.656 Ft 
   e) Finanszírozási bevételek és kiadások egyenlege: 999.786.344 Ft 
   
 (4) A kiadások főösszegén belül  
   a) a személyi juttatások előirányzatát 1.326.770.715 Ft 
   b) a munkaadókat terhelő járulékok előirányzatát 201.424.526 Ft 
   c) a dologi kiadások előirányzatát 1.236.390.125 Ft 
   d) az ellátottak pénzbeli juttatásai előirányzatát 44.450.000 Ft 
   e) az egyéb működési célú kiadások előirányzatát 577.973.071 Ft 
   f) a beruházási kiadások előirányzatát 1.634.608.808 Ft 
   g) a felújítási kiadások előirányzatát 396.457.532 Ft 
   h) az egyéb felhalmozási kiadások előirányzatát 81.122.000 Ft 
   i) a finanszírozási kiadások előirányzatát 1.050.678.656 Ft 
  összeggel állapítja meg. 
 
 (5) Az egyéb működési célú kiadások előirányzatán belül a tartalékok fő összegét 
     244.160.711 Ft 
  összeggel állapítja meg. 

 ebből: 
   a) általános tartalék 33.219.231 Ft 

  b) céltartalékok, ezen belül 
    ba) egészségügyi szűrés, nevelés céltartalék  2.000.000 Ft 
    bb) intézményi jubileumi jutalmakra 4.188.000 Ft 
    bc) dolgozói lakásalap 3.898.000 Ft 
    bd) EU projektszámlák maradványa 190.577.000 Ft 
    be) felhalmozási kiadásokhoz 10.278.480 Ft 
 
2. § Az Ör. 1-3., 5-6. és 13. melléklete helyébe e rendelet 1-3., 4-5. és 6. melléklete lép.  
 
3. § Ez a rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba és az azt követő napon 

hatályát veszti. 
 
Hajdúnánás, 2019. szeptember 26. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
  polgármester jegyző 
 
 

                                                                                                   
Papp Gáborné  

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
(Berkes Anikó igazgató asszony ezt követően távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
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TIZENHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
közterületi térfigyelő rendszerről szóló 17/2016. (III. 31.) Önkormányzati Rendelet 
módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy a kamerarendszer 
működéséről helyi rendeletet kellett alkotni, így a kamerák számának növekedése a 
rendelet módosítását igényli. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy a melléklet utolsó sorában „a Béke Tsz-nél” 
fordulat szerepel, időközben azonban az ingatlan értékesítésre került, már nem ez a 
szövetkezet a tulajdonos. Ezért kiegészítést kíván tenni, hogy a mellékletben „a volt 
Béke Tsz. központnál” megnevezés szerepeljen.  
 
(Ötvös Attila képviselő úr távozott az ülésről, így a testület 8 fővel folytatta tovább a 
munkáját.) 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a közterületi térfigyelő rendszerről szóló 17/2016. (III. 31.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

19/2019. (IX. 27.) Önkormányzati Rendelete 
 

a közterületi térfigyelő rendszerről szóló    
17/2016. (III. 31.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében – Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.  § (1) 
bekezdés 17.  pontjában, a közterület-felügyeletről szóló 1999.  évi LXIII.  törvény 7.  § 
(3) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
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1. § 

A közterületi térfigyelő rendszerről szóló 17/2016 (III. 31.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklete helyébe e rendelet 1. melléklete lép.  

2. § 

Ez a rendelet 2019. október 1-jén lép hatályba és az azt követő napon hatályát veszti.  

Hajdúnánás, 2019. szeptember 26. 

 

Szólláth Tibor       Dr. Kiss Imre 
  polgármester                                 jegyző 

 
 
 
                Papp Gáborné 
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
(Ötvös Attila képviselő úr visszaérkezett az ülésre, így a testület 9 fővel folytatta tovább 
a munkáját.) 
 
TIZENNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális, 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport, Pénzügyi és Ügyrendi, valamint 
Városfejlesztési Bizottságainak 2018. szeptember - 2019. augusztus között végzett 
munkájáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Művelődési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok a beszámoló határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy az SZMSZ 
értelmében a bizottságok minden év szeptember hónapjában beszámolnak a bizottság 
tevékenységéről, döntéseiről, azok végrehajtásáról. 
Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
Megköszönte mindenkinek a közreműködését, akik a bizottságok munkájában részt 
vettek. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
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A képviselő-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális, Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport, Pénzügyi és 
Ügyrendi, valamint Városfejlesztési Bizottságainak 2018. szeptember - 2019. augusztus 
között végzett munkájáról szóló beszámoló határozati javaslatát 9 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
205/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Ügyrendi; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; Egészségügyi és Szociális; valamint 
Városfejlesztési Bizottságainak a 2018. szeptember - 2019. augusztus havi 
munkájáról szóló beszámolókat megismerte és azokat elfogadja. 
 
Felelős: - 
Határidő: - 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
  

TIZENÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a fiatalok 
ösztönző támogatásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy az ösztönző 
támogatás iránti pályázatok beadási határideje 2019. augusztus 31. napja volt, mely 
határidőig 16 pályázat érkezett be. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a fiatalok ösztönző támogatásáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
206/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a fiatalok ösztönző és 
lakhatási támogatásairól szóló 23/2018. (X. 26.) Önkormányzati Rendelet alapján 
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ösztönző támogatásra pályázók jellemző adatait megismerve a 2019. október 
hónapjától  
2020. március hónapjáig – az előterjesztés mellékletét képező – kimutatás szerinti  
15 fő pályázót támogatja az önkormányzati rendelet 4-8. §-ai szerint összeggel. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a támogatottak értesítéséről, valamint a támogatások 
folyósításáról gondoskodjon, valamint felhatalmazza a támogatási szerződések 
megkötésére.  
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. szeptember 30.  
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
TIZENHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2020. évi fordulójához 
történő csatlakozásról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az 
I. pontját, a II. pontot kiegészítéssel; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
elfogadásra javasolja az I. pontját, a II. pontot kiegészítéssel és javaslattal. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer célja az esélyteremtés 
érdekében a hátrányos helyzetű, szociálisan rászoruló fiatalok felsőfokú 
tanulmányainak támogatása. Ismertette a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság javaslatát, amely szerint szép gesztus lenne a támogatott diákok részéről, ha 
szakdolgozataik egy példányát felajánlanák a helyi könyvtár részére. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról úgy, hogy a 2020. évben 130 fő támogatására kerüljön sor, havi 550.000,- 
Ft erejéig. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2020. évi fordulójához történő csatlakozásról szóló előterjesztés határozati javaslatának 
I. pontját 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
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207/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a jogszabályoknak 
megfelelően kifejezett és visszavonhatatlan döntést hozott arról, hogy csatlakozni 
kíván a hátrányos szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási 
tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi pályázati fordulójához. 
 
A Képviselő-testület a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási 
tanulmányokat kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi pályázati fordulójának Általános 
Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok 
kiírása, elbírálása és a települési önkormányzat által nyújtott támogatás összegének 
továbbítása során maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak 
megfelelően jár el. 
 
A Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi fordulója keretében a 
beérkezett pályázatokat és a pályázatokról hozott döntését a 
https://bursa.emet.hu/onk/tonkbelep.aspx internet címen elérhető EPER-Bursa 
rendszerben rögzíti. 
 
A Képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa rendszerben általa 
meghatározott és a pályázóktól bekérendő, a szociális körülmények igazolására 
fontosnak tartott nyilatkozatok és mellékletek nem állnak ellentétben a pályázati 
kiírás feltételeivel 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fenti tartalmú nyilatkozat 
megtételére és felkéri, hogy annak határidőben történő benyújtásáról gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. október 02. 
 

A képviselő-testület a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2020. évi fordulójához történő csatlakozásról szóló előterjesztés határozati javaslatának 
II. pontját 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
208/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Emberi Erőforrások 
Minisztériumával együttműködve kiírja 2020. évre a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázatot az Emberi Erőforrások Minisztériuma által 
javasolt pályázati kiírás szerint. A benyújtott pályázatokat a képviselő-testület bírálja 
el. 
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A képviselő-testület 130 főt 550.000,- Ft/hó erejéig támogat. A képviselő-testület 
kötelezettséget vállal arra, hogy a támogatási összeget az önkormányzat 2020. évi 
költségvetésébe betervezi. 
  
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázat határidőben történő kiírásáról, a beérkezett 
pályázatok képviselő-testületi döntésre való előkészítéséről és előterjesztéséről, 
valamint a költségvetésbe történő betervezésről gondoskodjon. 
 
Felelős: polgármester 
Határidők:  2019. október 04.  - pályázat kiírására 
 2019. december 05.  - pályázatok elbírálására  
 2020. február 15.  - a költségvetésbe történő betervezésre 
 

 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
gimnáziumi képzésben továbbtanuló tehetséges diákok támogatására vonatkozó 
ösztöndíjpályázattal kapcsolatosan beérkezett pályázatok elbírálásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület 2014 
decemberében fogadta el a városunk gimnáziumi képzésében továbbtanuló tehetséges 
diákok támogatására vonatkozó ösztöndíjszabályzatot. A 2019 szeptemberében 
benyújtott 53 pályázatból valamennyi pályázat megfelelt az ösztöndíjszabályzat 
előírásainak. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a gimnáziumi képzésben továbbtanuló tehetséges diákok 
támogatására vonatkozó ösztöndíjpályázattal kapcsolatosan beérkezett pályázatok 
elbírálásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:  
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209/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a gimnáziumi képzésben 
továbbtanuló tehetséges diákok támogatására vonatkozó ösztöndíjszabályzat kapcsán 
megismerve a pályázók jellemző adatait 2019. szeptember hónaptól 2020. június 
hónapig az alábbiakban felsorolt tanulókat támogatja 5.000,- Bocskai Korona/hó 
összeggel: 

 

Ssz. Név Lakcím 

1. Béres Babett 4087 Hajdúdorog, Marx Károly u. 12. 

2. Erdei Patrik 4080 Hajdúnánás, Ustron u. 16.  

3. Juhász Hanna 4080 Hajdúnánás, Gábor Áron u. 3/A. 

4. Kelemen László 4080 Hajdúnánás, Batthyány u. 38. 

5. Kovács Dávid Csaba 4080 Hajdúnánás, Thököly u. 1.  

6. Pálfi Imre 4080 Hajdúnánás, Dózsa Gy. u. 11/A.  

7. Puskás Borbála 4087 Hajdúdorog, Fürdő u. 22. 

8. Tündik Henriett 4440 Tiszavasvári, Bercsényi u. 15.  

9. Veres Boglárka 4080 Hajdúnánás, Csóka u. 2/A. 

10. Bagdi Dorina 4080 Hajdúnánás, Ustron u. 19.  

11. Brendzsák Anna 4075 Görbeháza, Petőfi u. 37. 

12. Burján János 4080 Hajdúnánás, Klapka u. 6. 

13. Daróczi Dorina Ilona 4080 Hajdúnánás, Nyúl u. 13. 

14. Korsós Zalán György 4080 Hajdúnánás, Damjanich u. 12. 

15. Kovács Liliána Pálma 4080 Hajdúnánás, Ady Endre krt. 33. 2/7. 

16. Mészáros Nikolett 4080 Hajdúnánás, Mikes Kelemen u. 23. 

17. Reszegi Gréta 4080 Hajdúnánás, Óvoda u. 20. 3/12. 

18. Szabó Lúcia 4080 Hajdúnánás, Dorogi u. 34/B. 

19. Szakál Sarolta 4080 Hajdúnánás, Kapitány u. 55.  

20. Bohács Bence 4080 Hajdúnánás, Mikes K. u. 33/A. 

21. Horváth Lotti Katalin 4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 10. 1/1. 

22. Kónya Bianka 4080 Hajdúnánás, Széchenyi krt. 51. 

23. Mirkó Anna 4080 Hajdúnánás, Kabay János u. 39.  

24. Fejes Panna 4440 Tiszavasvári, Kunfi Zsigmond u. 4.  

25. Gergely Bálint 4440 Tiszavasvári, Damjanich u. 8/B.  

26. Harangi Veronika 4080 Hajdúnánás, Korponai u. 17/A. 

27. Holba Kata Regina 4080 Hajdúnánás, Dankó P. u. 1/A. 

28. Huszti Veronika 4080 Hajdúnánás, Daróczi Ambrus u. 26. 

29. Miterli János 4087 Hajdúdorog, Fogadó u. 33. 

30. Orosz Ágnes 4087 Hajdúdorog, Vásár u. 1/1. 

31. Siró Tamara Veronika 4080 Hajdúnánás, Csokonai u. 12. 
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32. Snellenperger Mirella 4080 Hajdúnánás, Báthori u. 14/A. 

33. Gémes Gréta 4440 Tiszavasvári, Kelp Ilona u. 3. 

34. Kerezsi Eszter 4440 Tiszavasvári, Kárpát u. 3.  

35. Kiss Fanni 4080 Hajdúnánás, Ifjúság u. 35. 

36. Orosz János 4080 Hajdúnánás, Tégláskert u. 21. 

37. Puskás Fanni 4080 Hajdúnánás, Ady Endre krt. 10.  

38. Varga Laura 4080 Hajdúnánás, Tiszavasvári út 48/A.  

39. Czifra Balázs 4087 Hajdúdorog, Ék u. 4. 

40. Deli Daniella 4080 Hajdúnánás, Nefelejcs u. 33. 

41. Gergely Kristóf 4087 Hajdúdorog, Bocskai krt. 20/A. 

42. Görög Krisztina Erzsébet 4087 Hajdúdorog, Nyíl u. 34. 

43. Polyák János 4080 Hajdúnánás, Honfoglalás u. 53. 

44. Török Natasa Boglárka 4080 Hajdúnánás, Perczel u. 17/b. 

45. Balogh Nóra Virág 4075 Görbeháza, Szabadság u. 63.  

46. Kecskés Emese 4080 Hajdúnánás, Iskola u. 22. 

47. Kola Sándor 4080 Hajdúnánás, Mártírok útja 1. 2/7. 

48. Molnár Flóra 4080 Hajdúnánás, Tiszavasvári út 7. 

49. Nagy Dorottya Klára 4080 Hajdúnánás, Vörösmarty u. 1.  

50. Papp Nóra Kata 4087 Hajdúdorog, Városkert u. 38. 

51. Baráth Lúcia 4080 Hajdúnánás, Munkácsy u. 9.  

52. László Andrea  4080 Hajdúnánás, Tégláskert u. 4.  

53. T. Tóth Petra Nikolett 4080 Hajdúnánás, Nikodémusz I. u. 7.  
 

A képviselő-testület az 2.600.000,- Ft keretösszeget meghaladó támogatás összegét 
275.000,- Ft összegben az önkormányzat 2019. évi költségvetésének általános 
tartaléka terhére biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a fenti támogatások folyósításáról, valamint a pályázók 
értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: folyamatos, illetve 2019. szeptember 30-ig - az értesítés megküldésére 
 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
TIZENNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés kivett 
saját használatú út (kisköz) felajánlásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy Molnár Lászlóné, 
mint a Hajdúnánás belterület 900 helyrajzi számú, kivett saját használatú út 
megnevezésű, természetben a Mikes Kelemen utca részét képező ingatlan 
tulajdonosainak meghatalmazottja, azzal a felajánlással fordult az Önkormányzathoz, 
hogy a nevezett ingatlant az önkormányzat részére kívánják ajándékozni. 
Javasolta a testületnek a felajánlott ingatlan elfogadását. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a kivett saját használatú út (kisköz) felajánlásáról szóló 
előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
210/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról 
és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) 
Önkormányzati Rendelet 17. § (1) bekezdése alapján úgy határoz, hogy köszönettel 
elfogadja a Hajdúnánás belterület 900 helyrajzi számú, kivett saját használatú út 
megnevezésű, természetben a Mikes Kelemen utca részét képező ingatlan 300/360-
ad tulajdoni hányadát ajándékozás jogcímén, melyet az önkormányzat 
forgalomképtelen, kizárólagos önkormányzati tulajdonban lévő vagyonelemei közé 
sorol. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon, 
valamint felhatalmazza az ajándékozási szerződések aláírására. 

 

Felelős: polgármester 
Határidő: 2019. október 31. 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
önkormányzati tulajdonú ingatlan forgalmi értékének jóváhagyásáról és a vételár 
megállapításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy az elmúlt 
időszakban egy önkormányzati lakás vonatkozásában nyújtottak be vásárlási 
szándéknyilatkozatot a lakásbérlők a Vagyoncsoportnál, mely szerint elővásárlási 
joggal rendelkezőkként szeretnének önkormányzati lakást vásárolni. A lakás 
felértékelésre került, amely szerint a vételár 9.557.000.- Ft. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzati tulajdonú ingatlan forgalmi értékének 
jóváhagyásáról és a vételár megállapításáról szóló előterjesztés határozati javaslatának 
A./ változatát 8 igen szavazattal és 1 tartózkodással (Dr. Éles András) elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:  
 

211/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonú 
lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 
26/2017. (X. 27.) Önkormányzati Rendelet alapján értékesíteni kívánja a Hajdúnánás, 
Belterület 3600/2/A/2 helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, Irányi u. 1. 
fszt. 2. ajtó szám alatti ingatlant, és a Kulcsár Bt. (4031 Debrecen, Bojtorján u. 3.) által 
felértékelt önkormányzati ingatlan forgalmi értékét az alábbiak szerint hagyja 
jóvá, és állapítja meg a vételárat: 
 

Alapterület 
(m2) 

Szobák 
száma 

Komfortfokozat 
Alapterületi 

ár 
(Ft/m2) 

Megállapított 
forgalmi érték 

(Ft) 

Értéknövelő 
beruházás 
értéke (Ft) 

Megállapított 
fogalmi érték – 

Értéknövelő 
beruházás értéke 

(Ft) 

Vételár 
(Ft) 

74 3 összkomfortos 135.947 10.060.000 - 10.060.000 9.557.000 

 
Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzati tulajdonú lakások és nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 26/2017. (X. 27.) 
Önkormányzati Rendelet alapján a határozattal kapcsolatos intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 
 

Felelős:   polgármester 
Határidő: 2019. október 31. 

    
                                                                                               Papp Gáborné 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HUSZADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az önkormányzati 
tulajdonú üres ingatlanok értékesítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés I. határozati 
javaslatának A./ változatát, és a II. határozati javaslatot elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr összegzésében elmondta, hogy a 4080 
Hajdúnánás, Mártírok útja 5. földszint 1. szám alatti önkormányzati lakás megüresedett. 
Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek elidegenítéséről Rendelet 
lehetőséget ad arra, hogy a lakást üres állapotában is értékesítse az önkormányzat. A 
lakásnak az ingatlanbecslő Kulcsár Bt. által megállapított forgalmi értéke alapján a 
vételára 7.155.000.- Ft. 
Javasolta továbbá a testületnek, hogy döntsön az 1081 helyrajzi számú, kivett 
beépítetlen terület értékesítés útján történő hasznosításáról. Az ingatlan meghatározott 
forgalmi értékét 6.310.000 Ft összegben állapította meg az értékbecslő, nyilvánosan 
meghirdetett versenytárgyalás útján történne az értékesítés a forgalmi értékkel 
megegyező kiinduló licitár meghatározásával. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatairól. 
 
(A szavazásokban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzati tulajdonú üres ingatlanok értékesítéséről szóló 
előterjesztés határozati javaslata I. pontjának A./ változatát 7 igen szavazattal és  
2 tartózkodással (Dr. Éles András, Papp Gáborné) elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
212/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonban 
lévő lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló 26/2017. (XII. 20.) Önkormányzati 
Rendelet alapján, a Kulcsár Bt. (4031 Debrecen, Bojtorján u. 3.) által felértékelt  
2832/2/A/31 helyrajzi számú „lakás” megnevezésű, természetben a 4080 
Hajdúnánás, Mártírok útja 5. fszt. 1. szám alatti 51 m2 alapterületű önkormányzati 
ingatlan forgalmi értékét 7.155.000,-Ft értékben jóváhagyja, és nyilvánosan 
meghirdetett versenytárgyalás útján értékesíteni kívánja azt. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázati felhívás megjelenítéséről és a határozattal 
kapcsolatos intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: 2019. október 31. – a pályázati felhívás megjelenítésére 
 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

A képviselő-testület az önkormányzati tulajdonú üres ingatlanok értékesítéséről szóló 
előterjesztés határozati javaslatának II. pontját 6 igen szavazattal és 3 tartózkodással 
(Dr. Éles András, Papp Gáborné, Bódi Judit) elfogadta és az alábbi határozatot hozta:   
 
213/2019. (IX. 26.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról 
és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) 
Önkormányzati Rendelet 10. § alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat tulajdonát 
képező Hajdúnánás, 1081 hrsz-ú, 1171 m2-es alapterületű kivett beépítetlen 
terület megnevezésű önkormányzati ingatlan forgalmi értékét 6.310.000 Ft értékben 
jóváhagyja, (az Áfa tartalom a forgalmi értéken belül értendő) és nyilvánosan 
meghirdetett versenytárgyalás útján a forgalmi értékkel megegyező kiinduló licitár 
meghatározásával értékesíteni kívánja azt. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázati felhívás megjelenítéséről és a határozattal 
kapcsolatos intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2019. október 31. - a pályázati kiírás megjelentetésére 
                 2019. december 02. - az adásvételi szerződés megkötésére. 

 
    

                                                                                               Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr a továbbiakban megadta a lehetőséget a 
képviselőknek kérdések, észrevételek, hozzászólások megtételére.  
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy tekintettel arra, hogy saját döntéséből 
fakadóan nem indul a választásokon, szeretné megköszönni mindenkinek az eddigi 
támogatását, főként a 6. számú választókerület lakóinak. 
 
(Buczkó József képviselő úr távozott az ülésről, így a testület 8 fővel folytatta tovább a 
munkáját.) 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony megköszönte az 5. számú választókerület 
bizalmát, és jó egészséget kívánt támogatóinak. Elmondta, hogy családi okok miatt a 
3. számú választókerületben fog indulni képviselő-jelöltként. 
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Bódi Judit képviselő asszony köszönetet mondott mindenkinek, aki segítette a 
munkáját az elmúlt 5 évben. 13 éves képviselői tapasztalata alapján kijelentette, hogy 
továbbra is hisz abban, hogy a viták viszik előre a várost. Nagyon jó egészséget és sok 
sikert kívánt azoknak a képviselőknek, akik nem folytatják tovább képviselői 
munkájukat. Azoknak a képviselőknek, akik folytatják ebbéli tevékenységüket, sikeres 
kampányt kívánt. Megismételte korábban már elmondott jókívánságát, miszerint 
október 14-én is nyitott szemmel, tiszta szívvel tudjunk egymásnak köszönni, és tudjunk 
emberi módon beszélni egymással. 
 
Dr. Éles András képviselő úr költői hasonlatokkal mondta el, mi fogalmazódott meg 
számára az elmúlt időszakkal és a választásokkal kapcsolatban. Véleménye szerint 
előbb közösségnek kellene kialakulnia, csak ezt követően közösségi tereknek. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony köszönetet mondott mindazoknak, akikkel az elmúlt 
5 évben együtt dolgozhatott. Megköszönte az őt támogató városlakók bizalmát, 
támogatását és biztatását. Elmondta, hogy fontosnak érzi, tudjunk embernek maradni 
minden körülmények között. Az új képviselő-testületnek azt kívánta, hogy sikerüljön 
kialakítani egy olyan kommunikációs kultúrát, ami az első perctől kezdve elfogadható 
és értékelhető.  
 
Ötvös Attila képviselő úr megköszönte a választópolgároknak, hogy képviselő lehetett, 
és bízik benne, hogy képviselői tevékenységét továbbra is folytatni tudja. Megköszönte 
a Hivatal dolgozóinak munkájukat és segítségüket. Erőt és egészséget kívánt azoknak a 
képviselőknek, akik nem lesznek a következő testületben, és sok sikert magánéletükben. 
 
Kovács Zsolt képviselő úr elmondta, hogy olyan feladatot vállalt, amit nem tud 
összeegyeztetni képviselői munkájával, így ő nem indul a választásokon. Hálásan 
megköszönte mindazok bizalmát, akik rá szavaztak. Bizalmát fejezte ki az iránt, hogy 
az egészségügy továbbra is prioritás marad a városban. Felhívta a figyelmet az emberi 
értékek fontosságára és tiszteletben tartására. Elmondta, hogy nagyon sokat tanult az 
elmúlt 9 évben, és ebben nagy szerepe volt a Hivatalban dolgozók által nyújtott 
segítségnek. Jó egészséget és valóban érdemi tevékenységet kívánt az új testület 
valamennyi tagjának. 
 
Tóth Imre képviselő úr elmondta, hogy továbbra is azt gondolja, a kampánynak nem 
kellene az utolsó testületi ülés részévé válnia. Hálával és köszönettel tartozik 
mindazoknak, akik lehetővé tették, hogy jelen legyen Hajdúnánás történetében, egy 
sikeres és fejlődő időszakban. 
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr megköszönte az elmúlt 5 évben kapott 
támogatást. Köszönetet mondott Szabóné Marth Éva képviselő asszonynak, aki az 
elmúlt évtizedekben sokat tett Hajdúnánásért. Elmondta, hogy az ő munkáját szeretné 
tovább folytatni a 2. számú választókörzetben. Akik már nem lesznek a következő 
testület tagjai, azoknak kívánta, hogy a magánéletben érjenek el minden kitűzött célt és 
álmot. 
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Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy hosszú közéleti tevékenységére 
tesz pontot, hiszen több, mint 20 évig volt önkormányzati képviselő, és több, mint  
12 évig alpolgármester. A továbbiakban kizárólag magánemberként szeretne élni és 
tevékenykedni a városban. Megköszönte munkatársai segítségét és munkáját, külön 
köszönetét fejezte ki a volt és a jelenlegi polgármesternek, hogy megtisztelték 
bizalmukkal. Elmondta, hogy Hajdúnánást mindig szerette, szereti, és szeretni fogja. 
Megköszönte a város lakóinak, hogy ilyen hosszú időn át megválasztották képviselőnek. 
Jó egészséget és jobbulást kívánt Szabóné Marth Éva képviselő asszonynak. 
 
Mivel több napirendi pont és hozzászólás nem volt, Dr. Juhász Endre alpolgármester 
úr megköszönte a testület tagjainak a végzett munkát és a képviselő-testület nyilvános 
ülését du.12,40 órakor bezárta, és zárt ülést rendelt el.  
 
 
 

kmft. 
 
 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 

 
 
 
 

 
Papp Gáborné 

jegyzőkönyv-hitelesítő 


